
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie SBBV 
      
 
Datum:  27 juni 2018 
 
Indiener: ChristenUnie, Cor Slob 
 
Onderwerp:  Verkeersdruk Hoofdstraat, Krimpen aan de Lek 
 
 
 
Geacht college, 

 
Het is al weer heel wat jaren geleden dat de plannen voor de centrumontwikkeling van 
Krimpen aan de Lek gesmeed werden. Intussen zijn de tijden veranderd en is er meer en 
zwaarder verkeer op de weg. Nu de realisatie van Gebouw De Waag dichterbij komt wordt 
duidelijk zichtbaar dat dit problemen gaat opleveren voor de veiligheid. Een bus of 
vrachtwagen dwars door dit mooie stukje Krimpen aan de Lek is niet ideaal. Ook hebben we 
begrepen dat Veerbedrijf De Visser een grotere pont in gebruik gaat nemen waardoor 
zwaarder verkeer de oversteek kan maken. 
 
Vraag: 
Wil u een verkeersstromen onderzoek laten doen in Krimpen aan de Lek om te onderzoeken 
of er alternatieve oplossingen zijn voor dit probleem of dat we het vrachtverkeer moeten 
beperken? 
 
Met vriendelijke groeten, 
Cor Slob 
 
 
 
 
 


